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Brliemers 

Momenteel is het officiële bridge-jaar van onze club echt 
afgesloten, maar of er ook een echt vakantiegevoel 
heerst…… 

Hoe belangrijk is het nu om te waarderen wat wél 
mogelijk is en niet bezig te zijn met wat níet of nog niet 
kan. 
Zo zijn er heel wat creatieve ideeën ontstaan, waar we 
eerder niet aan gedacht hadden of niet aan toe kwamen. 
De redactie-leden pepten elkaar op met zelfgemaakte, op 
de actuele gebeurtenissen toegespitste, gedichten in 

verschillende vormen. 
In navolging daarvan is bij één van onze bridge-paren, 
Margriet de Bruin en Truus Geurts, het idee ontstaan om 
alle bridge-paren een (vier-regelig) gedicht te laten 
maken met als eindresultaat één lang rijm. Of, zoals ze 
schreven:  
 

Even iets anders dan corona en digitale bridge. 
Even niet achterover leunen maar de radertjes in het 
brein op woorden trainen. Een idee, onze club wordt dan 
kampioen rijmelarijen.... hoe?  
Alle stellen van onze club maken 4 rijmregels, doet er 
niet toe waarover of wat.  

Als je dan start met de limerick van Lianne en Riet en 
daar op volgende alle rijmregels dan zou dat wel eens 

een hele lange rijm kunnen worden.  
Even niet achterover leunen maar de radertjes in het 
brein op woorden trainen.  
Ik denk 70 paren ???? dus 70x4 regels, zou mooi zijn.  
 

Aan dit initiatief geeft de voltallige redactie graag gehoor 
en ze vraagt alle bridge-paren om ook een bijdrage te 
leveren.  
Uw bijdrage zien we graag tegemoet op  
bc.deliemers@gmail.com  
De redactie heeft een speciale verrassing voor de 
deelnemers in petto. Laat deze kans niet liggen. Deel uw 

creativiteit…. 
 

Rijmelarij 

Als start van het Liemers-rijm hebben Margriet en Truus 
hun radertjes al laten werken met het volgende 
resultaat:  

Mijn handen missen de kaarten 
en het bridgen nog veel meer 
maar eens zal de tijd weer komen 
alleen niemand weet wanneer 
 
klaveren, harten en ruiten  
heerlijk we mogen weer naar buiten 

dan zijn er nog schoppen 
en ook nog sans 

kom op en geef corona niet weer een kans 
 
Margriet de Bruijn en Truus Geurts 
 

Zwitserlevengevoel 

Nee, ik wil u niet een verzekering verkopen en ik ga ook 
niet op vakantie naar Zwitserland. 
Met Zwitserleven verwijs ik naar het systeem, dat in 
Club-StepBridge toegepast wordt. Aanvankelijk was de 

indeling van de paren willekeurig. Het aantal paren dat 
wekelijks aan Club-StepBridge deelneemt, is behoorlijk 
toegenomen en we spelen volgens het Zwitsers systeem. 
Dat houdt het volgende in: 

Na elke ronde van 3 spellen wordt per paar het 
gemiddelde van alle gespeelde spellen bepaald. Elke 
nieuwe ronde worden de paren op grond van hun 
gemiddelde ingedeeld. Je speelt dus altijd tegen paren 
die er ongeveer gelijk voorstaan. Uit ervaring kan ik 
zeggen, dat dit prima bevalt. De drempel van “maar dan 
moet ik tegen al die sterke tegenstanders” is er dus niet. 

Aangezien we voorlopig op internet-bridge zijn 

aangewezen, is het meespelen met Club-SetBridge een 
mooie manier om te kunnen blijven bridgen tegen 
clubgenoten. En gezellig is het ook: er wordt heel wat 
afgechat aan tafel. Belangstelling: 06-2215 3923 of 
bc.deliemers@gmail.com 
StepClub bridge houden we (ijs en weder dienende) er in 

ieder geval nog even in.  
 

Bridgen na 1 juli 

Door de NBB wordt u met regelmaat bijgepraat over de 
mogelijkheden rond bridge op clubniveau. In een korte 
tijd ontving u meerdere mails en binnenkort zal er 

ongetwijfeld meer nieuws volgen. Richtlijnen lijken met 
de dag te veranderen en het lijkt dat er steeds meer 

mogelijk is. Binnensporten mogen weer beginnen en de 
1,5 meter afstand hoeft -zo lezen we- niet in acht 
genomen te worden. Voor bridge betekent dit dat er 
gespeeld mag worden aan wedstrijdtafels zonder dat de 
spelers 1,5 meter afstand moeten houden mits dit 

gebeurt op een locatie waar het horeca protocol niet van 
kracht is.  
Clubs (dus de spelers) bepalen zelf hoe zij om willen 
gaan met de afstandsregels en of ze kiezen voor extra 
beschermende maatregelen zoals schermen en/of 
mondkapjes.  
Het bestuur steekt rond half juli de koppen bij elkaar om 

te zien welke stappen genomen moeten worden om per 1 
september weer fysiek te kunnen bridgen. 

Met Guido Staring gaan we in gesprek over te nemen 
hygiënemaatregelen, airco/luchtverversing, ruimte 
tussen tafels, of zaalruimte nog voldoet (in het bijzonder 
denken we aan de ruimte op donderdagavond), 

garderobe, enz. enz. om te zien hoe we in het nieuwe 
seizoen veilig en verantwoord kunnen bridgen. 
We zullen ook kijken of er specifieke maatregelen nodig 
zijn vanuit een mogelijk gemeentelijke noodverordening.  
Hebt u vragen/suggesties/wensen/kanttekeningen of wat 
dan ook laat van u horen.  
Het is uw bridgeclub: een plek waar u ontspannen wilt 

spelen en uw wekelijkse contacten hebt. Uw stem telt. 
Bel, mail, schrijf. Laat van u horen. 
 

Leden in de Orde van Oranje Nassau 

Op 3 juli a.s. zullen Agaath en Guus op het gemeentehuis 
de Koninklijke onderscheidingen ontvangen (lid in de 
Orde van Oranje Nassau) . Er mogen daarbij maximaal 

15 personen aanwezig zijn. Een afvaardiging van bestuur 
en de kinderen en kleinkinderen van Agaath en Guus zijn 
voor dit feestelijk gebeuren uitgenodigd. 
We wensen hen een feestelijke dag toe. 
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